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Lugupeetud pr. Kalman,

Täname  Teid  kirja  eest,  milles  esiletoodud  probleeme  arutas  Eesti  Arstide  Liidu
eestseisus oma koosolekul 18. juunil. 

Teie mure sünnitusabi ja kogu tervishoiu olukorra pärast on kahtlemata õigustatud.
Sooviksime  väga  Teile  vastata,  et  sündivate  laste  ellujäämine  ja  tervis  on
maksimaalselt  kindlustatud,  kuid – meditsiinis ei  saa paraku riski kunagi täielikult
välistada. Küll aga söandame väita, et juhuse hooleks ei ole kedagi jäetud ja arstid
suhtuvad oma töösse vägagi tõsiselt  ning vastutavad patsientide elu ja tervise eest
niivõrd, kuivõrd olemasolevad tingimused ja ressursid seda võimaldavad.

Konkreetselt  Teie  juhtumile  hinnangu  andmiseks  peame  õigeks  oodata  ära  selle
küsimusega  tegelevate  Tallinna  Keskhaigla  ravikvaliteedi  komisjoni  ja  Eesti
Naistearstide Seltsi kvaliteedikomisjoni otsused. Praegu võime siiski kommentaarina
lisada,  et  neil  päevil,  kui  Keskhaigla  on  Tallinna  kiirabivalves,  töötab  seal  kaks
operatsioonibrigaadi, muul ajal üks. 

Eesti Arstide Liidu eestseisuse 
ja president Indrek Oro nimel lugupidamisega

Katrin Rehemaa
EAL peasekretär
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